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Maastricht, 19-03-2017 
 
Betreft: vragen ex. Artikel 48 RvO over magazijncollectie Stadsbibliotheek 
 
Geacht college, 
 
GroenLinks nam met belangstelling kennis van het artikel in de Dagblad De Limburger van vrijdag 17 maart m.b.t. 
de historische boekencollectie, “de Biblioteca Limburgensis”. Daarnaast zijn er brieven geschreven door o.a. Jet van 
Aalst, Lucien Custers, Wiel Kusters, Hans Liebregts en Lou Spronck (16 november 2016), daarna door  dhr. H.H.M. 
Meyer (03-02-2017) en de notitie van Dirk Jacon Jansen (gezonden op 13-02-2017).  Alle mensen die erover 
berichten benadrukken het belang van de oude collectie.  
De provincie heeft een bezuiniging doorgevoerd die direct Centre Ceramique in haar opdracht t.b.v. deze 
verzameling ernstig benadeelt. Het is de kern van de oude stadsbibliotheek. Voor het cultureel erfgoed en de 
cultuur in Maastricht lijkt deze verzameling evident belangrijk.  
We hebben als raadsleden verschillende keren gesproken over de cultuur, de bezuinigingen, m.b.t. de instituties, 
natuurhistorisch miuseum, centre ceramique en kumulus. We zijn onderworpen geweest aan een onderzoek en 
hebben nog steeds geen bericht gehoord over de uitslag daarvan.  
We snappen niet goed hoe het college de gevraagde aandacht op de verschillende gebieden wil en/of heeft 
vormgegeven. Daarom stellen we de volgende vragen. 

1. Bent u het ermee eens dat er een gevaar is voor het verval van de collectie en het niet meer in stand 
kunnen houden van dit cultureel erfgoed? Zo nee, wat gaat het college doen om dit in de publieke opinie 
gerezen beeld recht te zetten? 

2. De provincie stelt eisen aan het digitaliseren van de collectie. Bent u het ermee eens dat ook de aandacht 
dient te gaan naar het beheer en onderhoud van de fysieke collectie? 

3. Bent u het ermee eens dat het niet alleen een taak is van de provincie maar ook van de gemeente 
Maastricht? 

4. Zijn er door het college al pogingen gedaan om samen met de Universiteit te onderzoeken of er een 
gezamenlijke oplossing mogelijk is? 

5. Als er nog geen overleg is geweest, bent u dan bereid dat te starten. Zo nee, waarom niet. 
6. Wat is de visie van het college op de toekomst van deze collectie? 
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7. Op welke termijn worden we als raad ingelicht over de toekomstplannen m.b.t. zowel de ontwikkelingen 
van deze collectie als onderdeel van de ontwikkelingen m.b.t. het natuurhistorisch museum, het centre 
ceramique als de ontwikkelingen van kumulus? 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, namens de fractie van GroenLinks Maastricht, 
 
 
Hans Passenier 
Raadslid GroenLinks 
 


